
“Dringend onze Vlaamse welvaart veiligstellen,
  want federale regering is faliekante �op”

De regering van Alexander De Croo had één missie: tonen dat België werkt. Dat werd 
een faliekante �op. Erger nog: drie jaar paars-groen wanbeleid heeft er stevig ingehakt. 
De complete ontsporing dreigt.

Gevaarlijke 
spelletjes met onze 
energiebevoorrading

Belgische begroting 
is de slechtste van 

    heel Europa

Asielbeleid werd 
ongecontroleerde

knoeiboel

Fiscale hervorming, arbeidsmarkthervorming, 
nieuw pensioenplan? Totaal de mist in

Werkloosheidsuitkeringen en lee�onen stegen massaal, tenkoste van wie wél gaat werken

Om onze Vlaamse welvaart veilig te stellen, is het van cruciaal belang 
dat we in 2024 de tanker definitief keren. Richting een staatsmodel dat de
werkende, sparende en ondernemende Vlamingen wél dient. En dat kan 
alleen met een sterke N-VA.

Het is hoog tijd om op onze strepen te gaan staan. 
Hoog tijd voor de ommezwaai naar een democratisch bestuur van en voor Vlamingen. 
Hoog tijd voor verantwoordelijkheid en redelijkheid. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.

Bart De Wever
Algemeen voorzitter

#FIASCO

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Maak jij mee het verschil?
N-VA Zutendaal is op zoek naar inwoners die mee hun schouders willen zetten onder 
ons beredeneerd, constructief en gepassioneerd project. Zo kunnen we het welzijn en  
de welvaart in onze mooie gemeente mee waarborgen voor de volgende generaties.  
Ben jij gedreven en op zoek naar een zinvolle tijdsbesteding met een maatschappelijke 
meerwaarde? Dan ben je van harte welkom! 

Stuur gerust een mailtje naar zutendaal@n-va.be

Beste Zutendalenaar 
N-VA Zutendaal heeft besloten om in oktober 2024 met een eigen N-VA-lijst deel te nemen aan de gemeenteraadsverkiezingen.  
We hebben ambitie voor Zutendaal met overtuigende ideeën, geëngageerde mensen en een sterk verhaal.

De beste manier om ons verhaal voor te stellen, is door u een heldere keuze  
te bieden: een N-VA-beleid met visie, duidelijkheid en daadkracht.  
We willen onze mening verkondigen en duidelijke standpunten innemen.  
We willen voluit gaan.

In 2018 gingen we de verbintenis aan voor een nieuwe legislatuur van zes jaar 
met de ZVP. Dankzij Zutendaal behaalden we met de ZVP een klinkende  
overwinning en kregen we een overtuigend mandaat om te besturen. Met  
overtuiging volmaken we het mandaat dat we kregen van de kiezer. Er is  
immers nog werk aan de winkel.

De beslissing om het ZVP-kartel te verlaten was niet gemakkelijk. We hebben  
er veel en lang over gesproken. We stellen vast dat de overtuiging overheerst  
om onze ideeën en standpunten rechtlijnig voor te kunnen leggen aan de  
Zutendalenaren. We gaan voor een duidelijke stem.

Voor u werkt de N-VA collegiaal en constructief verder. Of dat nu is als  
gemeenteraadslid, -voorzitter of schepen.

U kan ons persoonlijk bereiken via zutendaal@n-va.be voor meer toelichting.

Beste groeten,

Het bestuur van N-VA Zutendaal
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Zutendaal heeft nood aan huisartsen

Bouwwoede in centrum Zutendaal

Rita Noben: “Veel inwoners kunnen niet meer terecht bij 
een huisarts in eigen gemeente. Daardoor staat de toegang 
tot eerstelijnszorg onder druk. Een huisarts staat niet alleen 
in voor fysieke en mentale zorgverstrekking, maar is ook 
een brugfiguur voor doorverwijzing naar andere zorg- 
verstrekkers. Huisartsen vervullen een belangrijke rol in  
het detecteren van andere sociale noden van hun patiënten.” 

N-VA Zutendaal wil bekijken op welke manier het huisartsen-
aanbod gestimuleerd kan worden vanuit de gemeente. Eerder 
voerde het gemeentebestuur al gesprekken met Zutendaalse 
studenten geneeskunde over hun interesse om als huisarts te 
starten in onze gemeente. 

Lemmeshuis als brede eerstelijnspraktijk

De Vlaamse overheid lanceerde een oproep om projectvoor-
stellen in te dienen voor een brede eerstelijnspraktijk, waar 
een brede waaier aan zorgdisciplines aangeboden wordt. Voor 
N-VA-bestuursleden Rita Noben, Mark Fricke en Tom Wolfs 
was dat de aanleiding om een voorstel uit te werken waarin 
het huidige OCMW-gebouw – het zogenaamde Lemmeshuis – 
omgebouwd zou worden tot eerstelijnspraktijk. Als de sociale 
diensten van het OCMW eenmaal verhuisd zijn naar het 
Oosterzonneplein komt het Lemmeshuis immers vrij. Door 
startende huisartsen de kans te bieden zich te verenigen met 
andere zorgberoepen kan de gemeente het aanbod van cruci-
ale zorg in de hand werken.

Bestuursleden Mark Fricke en  
Rita Noben bij het Lemmeshuis.

U merkte het ongetwijfeld al: grote nieuwbouwprojecten veranderen het centrum van onze gemeente in sneltempo. Het aanzicht 
is de afgelopen jaren sterk gewijzigd. Projectontwikkelaars hebben hun oog op Zutendaal laten vallen en blijven plannen maken. 
Het centrum lijkt te verstedelijken door de hoogbouw en grote voetafdruk van nieuwbouwprojecten. Groenzones verdwijnen en 
de verharde oppervlakte neemt toe. Ook in Wiemesmeer lijkt die trend te zijn ingezet.

Gemeenteraadslid Heidi Thijs: 
“De nieuwbouwprojecten zorgen voor 
bijkomende woongelegenheid in onze  
gemeente, wat ook de Zutendaalse 
jongeren ten goede komt. Toch moet er 
voldoende kritisch gekeken worden naar 
de ruimtelijke ordening. Zutendaal moet 
haar landelijke karakter behouden.”

“Binnen de fietsring zijn er bijzondere regels rond ruimtelijke  
ordening van toepassing, maar erbuiten nog niet. Het is belangrijk 
dat er een afwegingskader komt om nieuwbouwprojecten te  
beoordelen op onder meer bouwdichtheid en -volume. Verdichten 
kan, maar niet zonder duidelijk afwegingskader.”

“Grote, nieuwe ontwikkelingen brengen extra verkeersstromen 
teweeg. In projectaanvragen moet een realistische inschatting 
gemaakt worden van verkeersstromen. Bij de ontwikkeling van 
projectzones drie en vier,  gelegen tussen de O.L. Vrouwestraat  
en Geerkensveldstraat, is het belangrijk dat de mobiliteit goed 
onderzocht wordt.”

Toekomstige projecten moeten een bouwdichtheid 
hebben op maat van onze landelijke gemeente.

zutendaal@n-va.be



Recreatiezone Blookberg nieuwe hart sportzone
Zag u het al? De grijze zone rond de voormalige voetbalkantine van KZVV werd onlangs heraangelegd tot een aantrekkelijke, 
autovrije zone van ruim zeventig are. De herinrichting zorgt ervoor dat de sporthal, schutterij en tennis- en voetbalclub  
centraal rond een groen speelpark liggen. Speelruimte, ontharding en vergroening staan centraal op de site.

Waarin blinkt het project uit?
•    Het ontwerp speelt in op een kindvriendelijk park en 

heeft aandacht voor openheid, weidsheid en groen. 

•    Het zorgt ervoor dat er een verbinding komt tussen 
het centrum van Zutendaal en de site van Lieteberg. 
Zowel voor inwoners als toeristen is de autovrije 
doorsteek per fiets of te voet interessant. 

•    Met de aanleg van de zone wordt vormgegeven aan 
het sportieve hart van de gemeente. De binnenkort 
volledig gerenoveerde gemeentelijke sporthal, de ten-
nis- en voetbalclubs en de schutterij worden op een 
natuurlijke wijze aaneengesloten op de site.

Wat is er allemaal te doen op de site?
Kinderen kunnen naar hartenlust ravotten op de speeltoestellen in  
een van de drie speelzones. Er is een:

•    speeleiland met een grote toren met glijbaan: de blikvanger van  
het speelpark.

•    hindernissenparcours.

•    grote zandbak vlak bij het terras aan de sporthal: ideaal voor  
kleuters.

•     kabelbaan.

•    trampoline.

 Voor de sportievelingen is er een voetbal- en basketbalkooi.

Is de site gemakkelijk 
bereikbaar?
Zeker. U kan uw auto parkeren op een 
randparking. In de onmiddellijke buurt 
vindt u meer dan driehonderd parkeer-
plaatsen. Voetgangers en fietsers kunnen 
gebruikmaken van een autovrije fiets- en 
voetgangersverbinding.

Als ik er mijn auto 
kan parkeren, is 
de zone dan veilig 
voor kinderen?
Natuurlijk. Uw kinderen kunnen 
in alle veiligheid spelen in de 
autovrije zone.

Klinkt top!

Dat klinkt inderdaad goed. 
Maar dat is nog niet alles, 
want de site is nog niet  
volledig klaar: 

•    Het skatepark krijgt 
gloednieuwe toestellen.

•    Het bestaande groen (dat 
zoveel mogelijk bewaard 
is) wordt in het volgende 
plantseizoen aangevuld 
met bijkomende bomen 
en hagen.

De reacties op de aanleg van dit groene speelpark zijn erg 
positief. Het is een mooi voorbeeld van hoe een verloederde 
en volledig verharde site kan omgetoverd worden 
tot een aangename, publieke ruimte.
Opvallend ook dat we voor het project
ruim 200.000 euro subsidies naar 
Zutendaal konden halen. En dat voor
zowel de fietsverbinding als de inrichting 
van de speelruimte.” 

Dirk Smits, schepen

www.n-va.be/zutendaal



Geen rioolwater in Zutendaalbeek dankzij bufferbekkens

Regionaal Mobiliteitsplan verdient aandacht
De Vervoerregio Limburg, waarin de 42 Limburgse gemeenten en alle bovenlokale mobiliteitsactoren zetelen, staat voor  
de opdracht om het Regionaal Mobiliteitsplan (RMP) op te maken. In het RMP moet de Vervoerregio de Vlaamse doel- 
stellingen inzake een betere en duurzamere mobiliteit vertalen naar de Limburgse context. Het perspectief voor het RMP  
ligt op 2050 en heeft als globale doelstelling om een aandeel van veertig procent duurzame mobiliteit per fiets en openbaar 
vervoer te realiseren.

Wat is de impact op Zutendaal?

Om het vele verkeer toekomstgericht te kunnen bolwerken, worden 
er netwerken van wegen aangeduid die dragend zullen zijn voor de 
transportmodi fiets, openbaar vervoer, auto en vrachtverkeer. Het 
ontwerp-RMP betekent voor Zutendaal dat onder meer de N730 
Noordlaan-Bilzerweg als interlokale weg zal dienen om niet-aan-
grenzende gemeenten te verbinden. De N77 Genkerweg-Trichterweg 
krijgt die categorisering niet in het ontwerp. Voor het doorgaande 
vrachtverkeer is er in het ontwerp zelfs geen plaats meer op de cen-
trale assen in Zutendaal.

“Voor N-VA Zutendaal is het belangrijk dat wegen zo ingericht wor-
den dat de verschillende weggebruikers er zich vlot en veilig kunnen 
verplaatsen. Of dat nu is met de fiets, bus, auto of vrachtwagen”, stelt 
gemeenteraadsvoorzitter Tom Wolfs. “Daarnaast moet de voor-
ziene categorisering van wegen niet alleen op plan bestaan, maar 
ook gehandhaafd worden. Wegen die geen dragende functie hebben, 
mogen in de praktijk niet opgezadeld worden met dergelijke ver-
keersdruk. We willen bovendien dat er met een sluitend netwerk van 
slimme camera’s opgetreden wordt tegen zwaar doorgaand verkeer.”

Dirk Smits en Tom Wolfs

De aanleg van de bufferbekkens langs de Bilzerweg is  
intussen gerealiseerd. In het kader van de Blue Deal van  
minister Zuhal Demir werd 2,4 miljoen euro Vlaams geld 
geïnvesteerd om te voorkomen dat bij hevige regenval  
rioolwater in de Zutendaalbeek stroomt. De bekkens werden 
maximaal in het landschap geïntegreerd. Gewezen burge-
meester Jef Bobbaers is tevreden.

Blue Deal

Het vroegere overstort ter hoogte van de Bilzerweg zorgde 
ervoor dat het rioleringsstelsel bij hevige regenval onder druk 
kwam te staan. Daardoor kwam vuil water in de Zutendaal-
beek terecht. In het kader van de Blue Deal werden een berg-
bezinkingsbekken, drie bufferbekkens met vier poelen,  
een meanderende gracht en een overstortleiding naar de  
Zutendaalbeek aangelegd.

Wateroverlast voorkomen

We willen wateroverlast door een verzadigde riolering voor- 
komen. De bestaande overstortconstructie werd afgesloten, 
zodat er geen vervuild water in de Zutendaalbeek kan terecht-
komen. Dat zal de waterkwaliteit van de Zutendaalbeek en de 
fauna en flora, in en rondom de beek, ten goede komen.

Een bergbezinkingsbekken en bufferbekken vangen bij hevige 
regenval het overtollige water op, bufferen het en voeren  
het nadien vertraagd af. Bij droog weer kan het overtollige 

afvalwater in het bergbezinkingsbekken terugstromen naar het 
rioleringsstelsel. Via een ondergrondse koker kan nog regen- 
water naar de beek afgevoerd worden.

Diervriendelijk

De bekkens werden maximaal in het 
landschap geïntegreerd en houden 
rekening met de toegankelijkheid voor 
dieren. Er komen poelen met riet. In de 
zomer kan daarin het water blijven staan.

N-VA Zutendaal



De Vlaamse overheid ondersteunt gemeenten met de Profploeg. Dat is een team van experten en innovatieve denkers dat 
werkt aan bedrijvige kernen en bruisende buurten. Op initiatief van gemeenteraadsvoorzitter Tom Wolfs werd de Profploeg 
naar Zutendaal gehaald. Ze werkten kosteloos twee projecten uit.

Het thema beleving vormt de rode draad doorheen het werk 
van de Profploeg. Het versterken van de beleving en de aan-
trekkelijkheid van het merk Zutendaal moet ertoe leiden dat 
onze lokale handel en horeca het nog beter doen.

Plein- en parkplezier

Plannings- en mobiliteitsexperten tekenden een visie uit om 
van het centrum van Zutendaal een groenere en gezelligere 
plek te maken. Het traject mondde uit in het dossier ‘Plein- en 
parkplezier’, waarmee pleinen als het Nettersheimplein en het 
Oosterzonneplein onthard en vergroend zullen worden. De 
pleinen worden groene oases waar het gezellig vertoeven is. 

“De sterkte van het dossier leidde ertoe dat de Vlaamse  
overheid een projectsubsidie van 500.000 euro toekent  
aan Zutendaal om dat te realiseren”, stelt Tom Wolfs trots.

Zutendaal Zoemt

Communicatie-experten werkten een visie uit waarmee de 
gemeente en haar grootste toeristische attractiepolen zich  
in de markt kunnen zetten. Lieteberg en vakantieparken  
Europarcs en Landal werden nauw betrokken bij het project.  
Het resultaat? Actieplan ‘Zutendaal Zoemt’. Dat zet in op 
groenbeleving en samenwerking.

Profploeg strijkt neer in Zutendaal

Sinds dit voorjaar maakt Jo Jaspers deel uit van het bestuur van N-VA Zutendaal.  
Jo is al een tijdje lid van de N-VA, maar hij wil niet langer langs de zijlijn staan.

Maak kennis met bestuurslid Jo Jaspers

   Partner: Hildegard

   Woonplaats: Heiwijkerweg (in het huis dat bekendstaat als het 
huis van de zeven zonen)

   Kinderen: pluspapa van twee zonen

   Job: 
•   Maakte samen met zijn partner van De Molen in Genk  

een bloeiende taverne.
•   Werkt nu als driver supervisor bij een internationaal  

transportbedrijf in Brussel. 
•   Is actief als docent in diverse opleidingen voor  

vrachtwagenchauffeurs in het kader van levenslang leren. 

   Interesses: “Mobiliteit en verkeersveiligheid interesseren mij 
beleidsmatig het meest. Die thema’s zal ik actief opvolgen.”

Als we een betere politiek willen,

moeten we zelf de handschoen 

oppakken. Op Vlaams niveau 

bewijst de N-VA de problemen 

aan te pakken, net als in Zutendaal.

Daaronder zet ik nu mee mijn 

schouders.”

Zutendaal bewijst dat  
een kleine en landelijke 
gemeente wel degelijk een 
bloeiende handelskern kan 
hebben. Met het werk van 
de Profploeg creëren we 
een nog aantrekkelijkere 
context voor lokaal  
ondernemerschap.”

Tom Wolfs, 
gemeenteraadsvoorzitter

Zo komt het groene karakter 
van onze gemeente ook in  
het centrum tot uiting. Ons 
centrum, dat gekenmerkt wordt 
door veel verharding. Door 
gezamenlijke acties kunnen we 
handelaars en logiesuitbaters 
het merk Zutendaal mee laten 
uitdragen, terwijl zij er ook zelf 
voordeel mee doen.”

Dirk Smits, schepen

zutendaal@n-va.be
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